
Usnesení z 16. (48.) zasedání Rady ÚEB AV ČR, v. v. i. 

4/2014 

Zasedání se konalo dne 19. září 2014 v 10:00 
ÚEB, Lysolaje, Rozvojová 263, zasedací místnost ve 4. patře,   

Přítomni:  Burketová, Honys, Spíchal, Strnad, Vágner, Vaňková 
Omluveni: Brzobohatý, Lipavský, Nedělník, Valentová, Wimmer 
Zapsala:  Plchová 
Přizváni:  Malbeck, Martinec, Zažímalová 
 
Program jednání: 
1. Kontrola zápisu, přijetí programu R. Vaňková 
2. Informace o hlasování per rollam H. Plchová 
3. Institucionální rozpočet ÚEB 2014 - informace o čerpání a 

výhled do konce roku M. Vágner  

4. Přístrojové investice M. Vágner, J. Martinec, 
5.  PPPLZ - výběr kandidátů, stanovení pořadí  M. Vágner  
6. Hodnocení laboratoří M. Vágner 
7. Atestace R. Vaňková 
8. Různé  

 

1. Rada vyslechla informaci tajemnice Rady Heleny Plchové o projektech, které Rada 
průběžně schvalovala per rollam v období mezi 47. a 48. schůzí (od 29. května 2014). 
Rada v této době schválila: 

• 10 projektů MZe-NAZV (Burketová 2x, Čeřovská, Doležel, Kopecký, Moravec, 
Ohnoutková, Plchová, Spíchal, Vaňková) 

 
Projekty byly schváleny bez výhrad. 
 

Rada dále odsouhlasila per rollam Výroční zprávu ÚEB za rok 2013 a novelizovanou 
Směrnici č. 1/2014 o refundacích.  

 
2. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera týkající se čerpání rozpočtu ÚEB v roce 

2014, včetně komentáře k rozpočtu a výhledu do konce roku.  

3. Rada vyslechla informaci Jana Martince o zasedání Přístrojové komise a projednala 
její návrh. Rada schválila nákup přístrojových investic ze III. skupiny s výjimkou 
autosampleru Bruker CP-8410 (požadavek byl totiž podán i do soutěže AV ČR) a 
Nanodrop (tento přístroj se již na ÚEB vyskytuje). Přístroje je možné již zakoupit. 

4. Rada diskutovala o kandidátech do soutěže Program podpory perspektivních lidských 
zdrojů - Mzdová podpora postdoktorandů na pracovištích AV ČR. Rada podpořila 
všechny kandidáty a schválila pořadí, ve kterém budou nasazeni do soutěže: (1. 
Zdenka Babíková (6), 2. Eva Tomaštíková (14), 3. Lucie Trdá (18), 4. Petr Hošek (24) 
a 5. Eva Žižková (28)). Rada si je vědoma, že poslední dva kandidáti v pořadí dosud 
neobhájili Ph.D. práci, výklad směrnice (sekce často kladené otázky) však připouští 
tento postup. (zápis je v příloze 1). 



5. Rada diskutovala o připravovaném hodnocení útvarů a ústavů AV ČR a vyslechla si 
názor prof. E. Zažímalové, která má tuto problematiku za Akademickou radu AV ČR 
na starosti. Rada vzala informace na vědomí. 

6. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o přípravách na atestace a odsouhlasila 
složení Atestační komise.  

7. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o přípravách na EXPO 2015. Rada vzala 
informaci na vědomí.  

8. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o Směrnici o refundacích. Rada vzala 
informaci na vědomí. Pokud by se v budoucnu vyskytly nové typy projektů, je třeba, 
aby Rada reagovala a zahrnula je případně do směrnice. 

 
9. Rada odsouhlasila rozdělení zisku ve výši 3.368.828,90 Kč za 2013. 5% půjde do 

Rezervního fondu (168.441,44 Kč) a 3.200.387,46 Kč do Fondu reprodukce majetku.  

10. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o stavu nemovitostí (Čejetice, Karlovka). 
Prodej nemovitosti Čejetice čeká na schválení Majetkovou komisí AV ČR, o koupi 
objektu Karlovka (stará budova) stojí vážný zájemce. Rada vzala informace na 
vědomí. 

 
11. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o publikacích zaslaných do 2. pilíře 

hodnocení podle Metodiky RVVVI. Rada vzala informace na vědomí.  
 
12. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o OPPK, jeho průběhu a dopadech na 

rozpočet. Oba přístroje z první etapy již byly dodány, na nákup přístrojů z dalších 
etap je aktuálně připravováno výběrové řízení. Rada vzala informace na vědomí.  

 
13. Rada vyslechla informaci Miroslava Strnada o nutnosti úpravy Patentové směrnice a 

pověřila Patentovou komisu ÚEB přípravou tohoto dokumentu.  
 
14.  Rada vyslechla informaci Martina Vágnera o vypořádání věcných břemen v Olomouci. 

Obě věcná břemena již schválila Dozorčí rada, věc čeká na schválení Majetkovou 
komisí AV ČR. Rada vzala informaci na vědomí.  

 
15. M. Vágner podal informaci o nákupu plynu na burze: plyn v roce 2015 bude dražší o 

0,2%. V roce 2015 bude dražší elektrická energie o 7% (silová složka). 
 
16. Příští zasedání Rady se bude konat koncem října/začátkem listopadu 2014, pokud 

nevznikne potřeba sejít se dříve.  

 

Počet příloh: 1 

Zapsala: H. Plchová 

Za správnost: R. Vaňková 



2.

3.

4.

Zápis z výběrového řízení

Program podpory perspektivních lidských zdrojů
Mzdová podpora postdoktorandů na pracovištích AV ČR

Výběrové řízení proběhlo dne 19. září 2014 jako pátý bod programu 48. zasedání Rady Ústavu

experimentální botaniky AV ČR (dále Rada). Zasedáníse zúčastnilo 6 členů Rady, 5 členů bylo nepřítomno'

Rada obdržela přihlášky pěti kandidátů. Rada zkontrolovala, že všechny přihlášky obsahují požadované

náležitosti (odborný životopis kandidáta, seznam publikací, název řešeného tématu, širší popis řešené
problematiky, vyjád ření vedoucího laboratoře).

Rada podrobně prodiskutovala charakteristiky jednotlivých kandidátů, jejich perspektivu a navrhovaný
vědecký program a konstatovala, že odborné kvality kandidátů jsou na takové úrovni, že je možno všechny
přihlášené kandidáty doporučit do soutěže Programu podpory perspektivních lidských zdrojů.

Rada přistoupila ke stanovení pořadí, ve kterém budou přihlášky kandidátů odevzdány do soutěže. Toto
hlasování probíhalo vsouladu sjednacím řádem tajně, a to tak, že jednotliví členové Rady označili své
pořadí čísly jedna až pět; přihlášky kandidátů pak byly seřazeny podle vzrůstajícího součtu daného
hlasováním všech přítomných členů Rady (bod 5 zápisu).

6. Rada na základě hlasování vysílá do soutěže Programu podpory perspektivních lidských zdrojů přihlášky

v následujícím pořadí:

t. lng. Zdeňka Babíková, Ph.D.

2. Mgr. Eva Tomaštíková, Ph.D.

3. lng. Lucie Trdá, Ph.D.
4. lns. Petr Hošek
5. lng. Eva Žlžl<ová

ředitelÚEa

Zapsala Dr. Helena Plchová (tajemnice Rady), za správnost

,/4i/ a

{ r(r,*,/r,.. ._,,

RNDr. Radomíra Vaňková, CSc.

předsedkyně Rady Úra

Dr. Radomíra Vaňková (předsedkyně Rady)

5.

hlasování lng. Lucie Trdá,
Ph.D.

lng. Zdeňka
Babíková, Ph.D.

Mgr. Eva

Tomaštíková,
Ph.D.

lng. Petr Hošek lng. Eva Žiž*ová

L. 3 7 2 4 5

2. 3 1 2 5 4

3. 3 t 2 4 5

4. 4 1. 3 2 5

5. 2 1, 3 5 4

6 3 7 2 4 5

7. nepřítomen
8. nepřítomen
9. nepřítomen
10. nepřítomen
TL. nepřítomen

součet 18 6 L4 24 28
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